
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2022-09-12 

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Therese Tagebjer, Pernilla Tegin & 

Helena Hiltunen 

 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och öppnar upp mötet.  

§2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll 

Dagordningen godkänns. Föregående protokoll (220803) läses igenom och godkänns.  

Återkoppling föregående protokoll:  

Sponsortavlan – Tony skickar ut mail till berörda i veckan med frågan om de fortsatt önskar så kvar 

som sponsorer. 

Johan berättar att P06 avvaktar med att beställa ett gemensamt matchställ med Sköllersta, inväntar 

läget inför nästa säsong. 

Medlemspriser i padel kommer att bli från och med nästa vecka istället. 

§3 Arbetsgrupper 

Dam: Tony berättar att det är svårt att få ihop spelare till matcher, det är mycket annat som 

prioriteras. Dam ska anmäla ett lag till futsal.  

Herr: Johan informerar att laget behöver en ny tränare till nästa år. Vidare jobbar herr på att få till en 

pubkväll som förhoppningsvis kan bli av någon gång i oktober.  

Ungdom: Ungdomsavslutning bestäms till lördagen den 1 oktober kl 10.00. Lagen får ansvara för eget 

fika men vi i styrelsen ordnar så att ungdomarna har föräldramatcher. Pernilla beställer plaketter. 

Anläggningen: Vi diskuterar städningen och omklädningsrummen.  

Vi pratar om hur vi vill visa uppskattning till det ideella arbetet som flera personer lägger ned på 

anläggningen. Vi enas om att vi ordnar en kväll med mat på Odenvallen fredag den 11 november för 

alla anläggningsarbetare, ledare med flera.  

Padel: Therese tar upp att vi behöver fixa belysningen, att det ordnas så att det stängs av vid 20.30-

tiden. 

§4 Fixardag 

Vi bestämmer att fixa med saker på Odenvallen den 2 oktober kl 10.00.  



§5 Odencupen 

Odencupen blir den 6 – 8 januari 2023. Vad har vi för lag och platser? Tony mailar ut. Tony bokar 

träningssalen från och med torsdag kväll. 

§6 Rotundan 

Tony informerar om hyresavtalet och justeringen. Det ska vara Samverkarna som HOIF hyr ut till och 

inte Föreningshuset Rotundan. Utställt till Samverkarna istället för Föreningshuset Rotundan.  

Vi pratar om inventarierna i rotundan och alla saker som finns där nu och var vi gör av dem. Nya 

inventarier ska in i rotundan så småningom om Samverkarna får igång restaurering.  

§7 Övriga frågor 

Vi behöver rekrytera en kassör till nästa år. Vi måste fundera ut någon som kan tänkas ta detta 

uppdrag.  

§8 Nästa möte 

Onsdag den 12 oktober kl 19.00. 

§9 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


